
Zápisnica č.3 
zo zasadnutia Mestského výboru č. 8, konaného na Radnici v Spišskej  Novej Vsi , 

Radničné námestie č.7, v malej zasadačke dňa 23.9.2021 od 14,30 hod. do 15,30 hod. 
 
 
Prítomní: Ing. Jozef Gonda, predseda MsV 
                  MUDr.Alena Pekarčíková  
                  Adnan Akram  
                  Bc. Lýdia Novoroľníková    
                  Ing. Stanislav Susa                     
                  RNDr. Ladislav Ruttkay                       
                  Ing. Jana Valkošáková 
                  (zapisovateľka) 
 Občania : Horváth                              
                 

 
Neprítomní :  
                       Marcel Franko  
                       Martin Bartoš ospr. 
                       Oliver Búza 
                        
                        
                   
 
                       
                       
 

Ing. Jozef Gonda  
- privítal členov MsV , oboznámil prítomných s programom  

 
p.Horváth 
          -  oboznámil nás so stavom na Chrapčiakovej a Vajanského ulici – prechod      
             ťažkotonážnych  áut, autobusov, stromy zasahujú do jazdnej dráhy. 
             Ing.Gonda – prešetrí tento stav a požiadal p.Horvátha o zaslanie emailu o presnejšie    
             popísanie tohto problému. Týka sa to už prejednaného Uznesenia č. 7/2020.  
            Úlohu  zaradiť  do rozpočtu na rok 2022. 
   
Ing.Gonda Jozef 

- Oboznámil členov výboru s pripravovanou 3. zmenou rozpočtu – Dôvodová správa 
oddelenia výstavby a dopravy (pozri prílohu č. 1 k zápisu MsV). 

- Vyhodnotil plnenie uznesení za roky 2020 – 2021: 
- Uznesenie č. 1/2020 – vypustiť zo sledovania, 
- Uznesenie č. 2/2020 – PD bude spracovaná až v záverečných mesiacoch r.2021 , tak     
   aby sa vedela stavba prerokovať a prípadne zaradiť do akcií pre rok 2022, 

      - Uznesenie č.4/2020 a 5/2020 – v prípade odsúhlasenia rozpočtu bude zaradené do   
        akcií pre rok 2022, 

- Uznesenie č.8/2021 – preveriť stav, 
- Uznesenie č. 14/2020 – ide len o úpravu spevnených plôch, 
- Uznesenie č.15/2020 – vykonať iba vysprávky na  asfaltovej komunikácii, nie     
   vysypanie štrkom, ani žltú čiaru, 
- Uznesenie č.1/2021- uložiť sankcie, zdemontovať dopravné značenie, 
- Uznesenie č.2/2021 – ide o likvidáciu odpadu, nie ďalší kôš, zistiť ako si platí  
   kom.odpad, 
- Uznesenie č.10/2021 – V rámci projektu Dobrá vec sa podujatie uskutočnoilo  
  27.8.2021, celkové náklady bolo necelých 600,00 eur, hradených z rozpočtu   
  kancelárie primátora (pozri foto v prílohe). 
 
 
 



 
MUDr.Pekarčíková  

- požiadavka p.Susovej (e-mail) – pri Detskej poliklinike, ako sa vychádza 
z Hviezdoslavovej ulice na Ul.Odborárov umiestiť dopravné zrkadlo pre zabezpečenie 
bezproblémového výjazdu z križovatky. 
Členovia MsV – doporučili upraviť  vodorovným dopravným značením. 

 
Bc.Novoroľníková  

- Preveriť technológiu odstránenia žuvačiek na Ul.Letná a Ul.Zimná na dlažbe na 
chodníku.   

 
 
Úlohy: 

1. Uznesenie č.7/2020 – Na Vajanského ulici a Chrapčiakovej ul.riešiť zmeny DZ (horná 
časť) s ODI PZ – zjednosmernenie ulíc, tak ako v spodnej časti. ZDZ vyznačiť 
možnosti parkovania (kde sa nesmie parkovať) –  ak sa úloha nebude realizovať 
v r.2021 presunúť do rozpočtu na rok 2022. 

2. Uznesenie č. 1/2020 – vypustiť zo sledovania. 
3. Uznesenie č 2/2020 – PD bude spracovaná až v záverečných mesiacoch r.2021 , tak 

aby sa vedela stavba prerokovať a prípadne zaradiť do akcií pre rok 2022. 
4. Uznesenie č. 4/2020 a 5/2020 – v prípade odsúhlasenia rozpočtu bude zaradené do 

akcií pre rok 2022. 
5. Uznesenie č.8/2021 – preveriť stav. 
6. Uznesenie č. 14/2020 – ide len o úpravu spevnených plôch. 
7. Uznesenie č.15/2020 – vykonať iba vysprávky na  asfaltovej komunikácii, nie 

vysypanie štrkom, ani žltú čiaru. 
8. Uznesenie č.1/2021- uložiť sankcie, zdemontovať dopravné značenie. 
9. Uznesenie č.2/2021 – ide o likvidáciu odpadu, nie ďalší kôš, zistiť ako si platí 

kom.odpad. 
10. Upraviť  vodorovné dopravné značenie na Ul.Hviezdoslavovej ako sa vychádza na Ul. 

Odborárov pre zabezpečenie bezproblémového výjazdu z križovatky.  
11. Preveriť technológiu odstránenia žuvačiek na Ul.Letná a Ul.Zimná na dlažbe na 

chodníku. 
 
Zapísala: Ing.Jana Valkošáková                                              Ing.Jozef Gonda 
                                                                                                predseda MsV č.8                    
 
Prílohy: 
1. 3.zmena rozpočtu – Dôvodová správa OVaD 
2.  3x foto Dobrá vec 
 


